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ZPRÁVY ZE ZASEDÁNÍ 
OBECNÍHO ZASTUPITELSTVA

Václavem Krupkou
 Pan Krupka se narodil přímo v Tuklatech, 
v domě č. 65, tedy v domě, kde bydlí dodnes. 
Tomu říkám rodák s velkým R. Jeho mamin-
ka pracovala na Státním statku v Tuklatech, 
prakticky od slunka do slunka. Tatínek praco-
val jako zámečník, dojížděl za prací do Prahy. 
Má setru Zdenu, ta je o 11 let starší, žije se 
svou rodinou v Německu. Měl kamarády ze 
školy, do školy chodil v Tuklatech do 5. třídy, 
potom do Úval. S kamarády chodil nejraději  
do přírody – na Kněžskou stráň, do Hodova. 
 Jediné období, které prožil jinde než 
v Tuklatech, byly 3 roky , kdy se učil v Ha-
rrachově na Lesnické škole a období základní 
vojenské služby. Po vojně se vrátil zpět do 
Tuklat. 
 V Tuklatech má nejraději místa, ze kterých 
na nás promlouvá historie. Faru, kostel, zvonici 
a jejich okolí. Pro jejich záchranu už roky vě-
nuje spoustu svého času. Nelituje ani čas, ani 
práci, má ty stavby rád. Byl by šťastný, kdyby 
historická část Tuklat nebyla zanedbaná. Bylo 
by pěkné vidět opravenou faru a upravenou 
zeleň kolem ní. Pamětníci nebo i mladší třeba 
z fotografií mohou vidět, že fara i kostel bývaly 
ozdobou obce a díky upravené zeleni na ně 
bylo vidět ze všech stran. 

 V. K. a jistě nejen on pamatuje zaniklý 
rybníček uprostřed vsi, kde se plavili koně, 
kde kluci chytali raky, pamatuje pěkně dláž-
děnou strouhu. Rád vzpomíná na velké a slav-
né poutě, spoustu stánků a kolotoč, který se 
vešel na náves.
 V polích pamatuje několik lomů, kde se 
těžil křemenec, lomy byly zatopené, později 
byly zavezeny. Nerad vzpomíná na okupaci 
v r. 1968. Protože s ní otevřeně i v dalších 
letech nesouhlasil, bylo mu znemožněno na-
stoupit do zaměstnání, které si zvolil, musel 
odevzdat lovecký lístek, bylo mu zakázáno 
cestování do zahraničí apod.
 Koho z občanů si V. K. z naší obce vážil 
a váží?
 Jako dítě měl malý Václav rád pana Kade-
řávka, místního myslivce, který ho učil lásce 
k přírodě.
 Dnes si váží všech lidí, kteří jsou ochotni 
pro Tuklaty, pro společnost nebo i pro jiné 
lidi něco udělat. Nejraději vzpomíná na dobu 
po sametové revoluci, na nadšení a chuť lidí 
něco udělat nejen pro sebe, ale i pro druhé 
a pro svou obec. V této době se podařila 
opravit zvonice, kostel a to i díky pomoci 
a nadšení našich občanů. Podle názoru V. K. 
ale mnoho věcí dopadlo jinak než si po revo-
luci představoval. 
 V této době také vzniklo Kulturní sdružení 
T+T. Je jedním z jeho zakládajících členů. Od 
jeho vzniku se v tomto sdružení již vystřídalo 
mnoho lidí. Vždy ale mají jedno společné. 

Věnovat čas, energii a nadšení do organizace 
kulturních i jiných akcí pro děti i pro dospělé. 
 Já pana Václava často potkávám v kostele, 
tak mě zajímalo, co ho tam přivedlo. Říká, že 
po sametové revoluci čekal, že lidé začnou 
hledat hlubší hodnoty, budou k sobě hledat 
cestu, vážit si jeden druhého. Že nastane ná-
vrat k hodnotám, na které byl kdysi náš národ 
hrdý. Do kostela by měl podle názoru pana 
Krupky občas zajít každý, nejen věřící, a s tím 
já plně souhlasím. Jen tak si tam posedět, 
pokochat se nádherou staré monumentální 
stavby. Zamyslet se nad tím, kdy a jak stavba 
vznikala, vzpomínat na stovky vyřešených 
problémů souvisejících s její obnovou, pře-
mýšlet o tom, co kdysi znamenal kostel pro 
lidi a co pro nás znamená dnes. Co je třeba 
dělat pro to, aby zůstal krásný i pro naše děti 
i další pokolení. Je to skvělé místo, kde se 
člověk může zastavit, zamyslet se nad smy-
slem života a sám nad sebou. Je to místo, kde 
člověk může sklonit hlavu a učit se pokoře. 
 Je pravda, že Tuklaty jsou krásná obec 
s úžasným historickým jádrem a nádhernými 
místy a pan Krupka je člověk, který pro ně 
mnoho vykonal. Často je na to ale sám a to 
je nepochopitelné. Je to taková dobrá duše 
Tuklat, chodí s očima otevřenýma. Vidí často 
nepravosti, které se v naší obci dějí, vidí to, 
co je třeba napravit. Všímá si i věcí krásných, 
těch je kolem nás spousta. A to je moc dobře. 

Mgr. Lenka Foučková

 Druhé zasedání obecního zastupitel-
stva proběhlo dne 13. února 2012 od 18:00 
hodin na OÚ v Tuklatech.
 Program měl dle pozvánky k projednání 
devět bodů, takže zastupitelé projednali: 
 Schválení poskytování příspěvků na pa-
livo, darování pozemku za zajištění svodu 
dešťové vody přes pozemek 31/2 v k. ú. 
Tlustovousy s tím, že starosta na příští 
zasedání připraví smlouvy. Dále nabídku 
na opravu kritických míst střechy fary a 
špýcharu, zajištěním pověřilo zastupitel-
stvo starostu. Hostem k dalšímu bodu byla 
ředitelka ZŠ Mgr. Plesná. Projednáno bylo 
mnoho, schváleno nic. Budeme se těšit na 
dodržení rozpočtem určené výše příspěvku 
na ZŠ. Předmětem jednání dalšího bodu 
byla MŠ a to zápis, který se konal dne 
28. 3. 2012 a schválení sponzorského daru 
od pana Duchana. Hostem k dalšímu bodu 
byla paní Tesařová za sdružení „Hafík“, 
která informovala o jejich aktivitách a po-
třebách. Informace k možnosti navrácení 
hřbitova církvi stejně jako informace o žá-
dosti k převodu pozemků z Pozemkového 
fondu na obec přednesl starosta a zakončil 
bodem odsouhlasení vyhlášky o užívání ve-
řejného prostranství Ministerstvem vnitra.
 Závěrečným bodem byly připomínky 
zastupitelů. Bylo požádáno o dotaci na dět-
ské hřiště, založeno Rybářské sdružení 
Tuklaty, dohodnuto zveřejňování zápisů ze 
zasedání ZO ve vývěsce Kulturního sdru-
žení. Na závěr proběhla znovu diskuze ve 
věci žaloby firmy ACE Reality s. r. o. Koho 
zajímají detaily, nechť si přečte zápis ze 
zastupitelstva. Osobně se k věci již nechci 
vyjadřovat.
 Za SNK V. Fouček

 Třetí zasedání obecního zastupitelstva 
proběhlo dne 26. března 2012 od 18:00 
hodin na OÚ v Tuklatech.
 Program měl dle pozvánky k projednání 

sedm bodů, takže zastupitelé projednali: 
 Návrh úpravy zeleně v obci odložili na 
později. Schválili darovací smlouvu na po-
zemek 31/2 v k. ú. Tlustovousy panu Baue-
rovi. Pověřili starostu požádat Úřad pro 
zastupování státu ve věcech majetkových 
o bezúplatný převod pozemku p. č. 871/2 
v k. ú. Tuklaty. Schválili smlouvu o uží-
vání Tuklatského rybníčku Rybářským 
sdružením Tuklaty – Tlustovousy. Schválili 
příspěvek na komunální odpad a tuhá paliva 
pro paní Chmelárovou. Souhlasili se zplno-
mocněním starosty k jednání s Katastrálním 
úřadem o zaměřování pozemků. Rozpočet 
MŠ byl projednán bez zjevného výsledku.
 Závěrečný bod připomínky zastupitelů. 
Starosta informoval o konání Pouťové zába-
vy dne 23. 6. 2012 od 20:00 hodin do 02:00 
hodin a především o novém vyhlášení 
výběrového řízení na zateplení MŠ Tuklaty. 
Podrobnosti se dočtete v zápise.
 Nerad bych informoval „zabarveně“, 
neboť jsem byl v další diskusi zastupitelky 
Svobodové, ke které se přidal i zastupitel 
Jelínek napomínán, že moje informace ze 
zastupitelstva nejsou objektivní, ale na-
opak zabarvené. Tak jsme paní Svobodové 
nabídli, ať také přispívá do Tuklatských no-
vinek zabarvenými informacemi. A teď už 
zase můj komentář, když se ti Lenko, nelíbí, 
jak informuji, informuj sama a lépe. Možná 
mě pak zbavíš tohoto úkolu, který je dost 
nevděčný a já jsem se jej zhostil dle svého 
nejlepšího vědomí a svědomí. Dokud bude 
o čem informovat, budu to dělat. Vrátila ses 
ke kauze ACE Reality a jejich požadavku 
na náhradu škody a „zabarveně“ jsi infor-
movala, cituji: „že paní Vokálová chce vy-
dělat na úkor obce“ a je to i v zápise. Panu 
Mgr. Libovickému děkuji, že mě označil za 
blázna, (nevím, jestli tento text nebude zase 
označen za konfliktní), ale konečně mám 
pseudonym.

Za SNK blázen Fouček

 Rok 1912 aneb „Co se u nás dělo před 
100 lety?“
 František Bílek postavil čís. pop. 61 
a František Kopecký čís. pop. 62. Stoupla cena 
mléka na 18 h za litr. Stálým deštěm bylo píce 
nadbytek. Žně pro stálé deště dlouho trvaly. 
Místy i částečně obilí vzrostlo. Protože sta-
rosta obce Miloslav Hladík odstěhoval se do 
Čivic u Pardubic, kdež koupil velkostatek, pře-
vzal starostenský úřad Alois Chroust, I.radní. 
Kliment Týbl, řezník, koupil od Leopolda  Fre-
unda 18 korců polí V Jezírku, 1 korec za 750 
K. Václav Klér koupil č. p. 16 s 5 korci polí za 
6 900 K od Josefa Rolce a od téhož František 
Cmíral 5 ½ korce za 4 400 K s úrodou. Č.p. 
18  patřící Leopoldu Freundovi 17. listopadu 
vyhořelo obytné stavení a chlévy.  Spáleniště 

to se zahradou a několika korci polí koupil 
František Šťastný z Tlustovous za 12 900 K.  
Též shořely farní chlévy. Shořelo č.p.13 patřící 
nyní Janu Uhlířovi z Horek. Ceny obilí byly 
vysoké jakož i cena řepy 1 q 2 K 15. 
 Za strážníka přijat Antonín Pekař z Mila-
novi, okr. Benešov se služným 50 K měsíčně 
a 50 K na oděv (ročně), byt v obecním domku. 
Pořízeno čerpadlo do studně do kovárny a to 
pro přečerpání do voznic a menší pro potře-
bu čerpání vody do menších nádob. Prodána 
obecní louž u č.p. 44 Františku Brázdovi za 
2 K 1 sáh. Politické úřady z ohledu zdravot-
ních trvaly na zavezení louže té, a proto usne-
seno ji prodati. Nynější majitel louž tu zavezl. 
Též prodán zbytek obecního pozemku za louží 
tou o výměře 17 sáhů, stržené peníze vloženy 
do okresní hospodářské záložny v Českém 
Brodě na kmenové jmění obce. Následkem 
sucha roku 1911 odepsána daň 2 357 K 16 h.

Z knihy Paměti obcí Tuklaty a Tlustovousy 
vybrala Mgr. Lenka Foučková

 Vážení spoluobčané,
 byl jsem rozhodnut nereagovat na různé 
zprávy, které šíří po našich obcích někteří 
občané, či různé skupiny a ani na některé 
články „Tuklatských novinek“, ale informaci, 
kterou zveřejnili zastupitelé za Nové Tuklaty 
na svých webových stránkách a doručili ně-
kterým z Vás do Vašich domovů prostřednic-
tvím e-mailů, musím uvést na pravou míru. 
V tomto článku Vám byly předloženy napros-
to a možná i úmyslně, zkreslené informace 
o výběrovém řízení na rekonstrukci Mateřské 
školy a proto jsem nechal zpracovat posudek 
tohoto VŘ Mgr. Zhřívalovou, právničkou naší 
obce, aby tato informace nenesla mé stopy.
Prosím, zde je posudek.
 „Veřejná zakázka: „Zateplení a instalace 
tepelného čerpadla v MŠ Tuklaty“ byla vyhlá-
šena jako otevřené řízení, které je ve smyslu 
zákona č. 137/2006 Sb., o veřejných zakáz-
kách, ve znění pozdějších předpisů nejstan-
dardnějším a zároveň nejvíce transparentním 
způsobem zadání veřejné zakázky, neboť jak 
již samotný název napovídá, do tohoto druhu 
zadávacího řízení se může přihlásit kterýkoli 
dodavatel. Uvedené zadávací řízení bylo 
zároveň uveřejněno na Informačním systému 
veřejných zakázek (ISVZ US – dříve cent-
rální adresa) pod evid. č. 7202010009593. 
Veškeré informace o tomto zadávacím řízení 
jsou k dispozici na webových stránkách obce 
a rovněž na www.isvz.cz pod evidenčním čís-
lem veřejné zakázky, které je citováno výše.
 Z uvedených skutečností je tak zřejmé, že 
informace v dopise zastupitelů Nových Tuklat 
jsou zcela nepravdivé, když jejich autor 
uvádí, že dané zadávací řízení bylo zadáno 

jako užší řízení a nebylo zveřejněno na cen-
trální adrese. Užší řízení představuje druh 
zadávacího řízení, které je dvoufázové, u nějž 
se v první fázi pouze posuzuje kvalifikace 
zájemců a případně dochází k omezení jejich 
počtu a teprve následně jsou zájemci, kteří 
prokázali splnění kvalifikace a byli zadavate-
lem vybráni, vyzváni k podání nabídek. Druh 
zadávacího řízení – užší řízení nikdy nebylo a 
není obcí Tuklaty jako druh zadávacího řízení 
využíváno a to z důvodu, že tento druh řízení 
není vhodný pro zadavatele, kterým je obec 
Tuklaty, a není rovněž vhodný pro plnění, 
které je zadavatelem poptáváno. 
 Zadavatel ke shora citovanému vyhláše-
nému zadávacímu řízení uvádí, že s ohledem 
na předpokládanou hodnotu této veřejné 
zakázky bylo zadávací řízení vyhlášeno jako 
zakázka malého rozsahu, kdy povinností 
zadavatele není postupovat podle zákona 
o veřejných zakázkách, zadavatel – obec 
Tuklaty je pouze povinna dodržovat podle ust. 
§ 18 odst. 5 zákona o veřejných zakázkách 
zásady uvedené v ust. § 6 zákona, tj. zásadu 
rovnosti, transparentnosti a zákazu diskri-
minace. Jelikož se jedná o zakázku malého 
rozsahu, bylo povinností zadavatele oslovit 
pouze tři dodavatele, které zadavatel uzná za 
vhodné. Z uvedeného tedy vyplývá, že obec 
Tuklaty mohla vybrat pouze tři dodavatele, 
které mohla oslovit a dostála by zákonným 
podmínkám, jakož i podmínkám dotace.
 Přes výše uvedené skutečnosti a zejména 
s ohledem na zásady uvedené v ust. § 6 zá-
kona o veřejných zakázkách, zejména zásadu 
transparentnosti, však obec Tuklaty  zvolila 
nejtransparentnější řešení, když tuto zakázku 
vyhlásila jako otevřené řízení, zvolila formu 

zadávacího řízení, které je přísně formalistic-
ké a obdobné podlimitnímu otevřenému řízení, 
nastavila kvalifikační předpoklady, které jsou 
obdobné podlimitnímu otevřenému řízení, na 
něž již musí být aplikován zákon o veřejných 
zakázkách. V důsledku zvolení tohoto řešení 
si zadávací dokumentaci na tuto veřejnou 
zakázku vyzvedlo cca 30 dodavatelů, když své 
nabídky ve lhůtě pro podání nabídek podalo 
celkem 15 dodavatelů z celé České republiky, 
nabídkové ceny v této veřejné zakázce oscilují 
mezi cca 5.200.000,-Kč bez DPH jako cenou 
nejvyšší a cca  3.438.202,- Kč bez DPH jako 
cenou nejnižší. Zadávací řízení je nyní ve fázi 
dokončení posouzení nabídek a vyhodnocení, 
přičemž již nyní je téměř jisté, že obec v pří-
padě dokončení zadávacího řízení, vybrání 
nejvhodnější nabídky a uzavření smlouvy 
s vítězným uchazečem, ušetří značné finanční 
prostředky, když předpokládaná hodnota této 
veřejné zakázky (předpokládané finanční pro-
středky, které obec předpokládala vynaložit 
na tuto stavbu) činila původních 5.496.591,-
Kč bez DPH.   
 Na závěr si dovolujeme uvést, že zadava-
tel – obec Tuklaty po ukončení tohoto zadá-
vacího řízení zveřejní smlouvu o dílo, která 
bude uzavřena s vybraným uchazečem, jakož 
i zprávu o posouzení a hodnocení nabídek, 
která bude reflektovat detailní průběh zadá-
vacího řízení shora uvedené“.

Mgr. Eva Zhřívalová.
 Tolik na vysvětlenou. Nechápu, a nevím, 
co vede některé naše občany k tomu, že mo-
hou šířit informace, jejichž pravdivost si neo-
věří. Úvahu nad touto skutečností již nechám 
na Vás.

Petr Jenšovský, starosta obce.

Výběrová řízení v obci
 První výběrové řízení na zateplení ma-
teřské školky bylo vyhlášeno v březnu 2011 
a předpokládaná cena dle stavební dokumen-
tace byla 5.496.591,- Kč bez DPH. Byli to 
právě zastupitelé „Nových Tuklat“ , kterým 
se i přes prvotní nesouhlas ostatních nakonec 
podařilo prosadit otevřené výběrové řízení. 
Okolo projektové dokumentace týkající se 
zateplení mateřské školky se totiž sešlo ně-
kolik oprávněných připomínek a nejasností. 
Zastupitelé Fouček a Procházková, kteří byli 
členové výběrové komise, nepodepsali jako 
jediní souhlas s vítěznou nabídkou firmy, kte-
rá byla za cenu 4.393.022,- Kč bez DPH. Na 
základě tohoto rozhodnutí došlo ke zrušení 
výběrového řízení a odložení do doby, než se 
přepracuje projektová dokumentace. Nebýt 
protestu těchto dvou zastupitelů, byla by již 
rekonstrukce školky hotová za výše uvedenou 
cenu, tj. za cenu, která by byla téměř o milión 
vyšší než cena současná!!!
 Nově přepracovanou projektovou do-
kumentaci nikdo ze zastupitelů „Nových 
Tuklat“ neviděl. Stejně tak nebyli tito zastu-
pitelé informováni, že bylo vypsáno nové 
výběrové řízení.  Přepracovaná projektová 
dokumentace nebyla předložena ani stavební 
komisi, která v obci funguje!!! 
 To, že bylo vyhlášeno opakované výbě-
rové řízení, se zastupitelé „Nových Tuklat“ 
dozvěděli z webových stránek obce. V člán-

ku zveřejněném na webových stránkách 
Nové Tuklaty došlo k omylu týkajícího se 
zveřejnění výběrového řízení na veřejném 
internetovém portále. Na veřejném portále 
totiž toto výběrové řízení bylo zveřejněno až 
o dva dny později než na obecních stránkách. 
Došlo tak k situaci, že ve chvíli, kdy byl psán 
článek týkající se tohoto výběrového řízení, 
tj. 14. 3. 2012, nebyla o něm na veřejném 
portálu ani zmínka.
 Vážený pane starosto Jenšovský, výše 
uvedenému nedorozumění se dalo předejít, 
kdybyste včas všechny zastupitele informoval 
o tom, že jste vyhlásil nové výběrové řízení 
a i jakým způsobem. Na místo toho jste napa-
dl nové zastupitele ze zveřejňování polopravd 
a neověřených informací. 
 Následně byla opět bez vědomí zastupi-
telstva sestavena výběrová komise. V sou-
časné době byla schválena vítězná nabídka 
3.438.202,- Kč bez DPH. 
 Pod tlakem našeho sdružení bylo výběro-
vého řízení na mateřskou školku zveřejněno 
na internetovém portále a to jako vůbec histo-
ricky první. Jinak většinu výběrových řízení 
vyhrávala bez zveřejnění firma SAOS.
 Trocha informací z minulosti:
 Zápis č. 4/2005 - Na základě výsledku 
veřejné soutěže pověřuje OZ starostu p. Jen-
šovského uzavřením smlouvy o dílo s firmou 
SAOS na výstavbu obecní komunikace včet-
ně inženýrských sítí v lokalitě Na patnáctém 

v Tlustovousích v ceně 3.998.400,- Kč včetně 
DPH.
 Zápis č. 8/2006 - Vítězem soutěže na 
stavbu Odvod splaškových vod z průmyslové 
zóny Tuklaty je firma SAOS s nabídkovou 
cenou díla 2.352.035,- Kč vč. DPH. Způsob 
vyhodnocení nabídek je patrný ze samostat-
ného zápisu hodnotící komise
 Zápis č17/2006 OZ provedlo výběrové 
řízení na výstavbu komunikace v ulici Li-
liová, Tuklaty, v délce 200m. Výběrového 
řízení se zúčastnily firmy EKIS, Náchodská 
2421, Praha 9, nabídková cena 3.986.219,- 
Kč včetně DPH, firma ASKO, Cerhýnská 
430, Praha 9, s cenou 4.147.976,- Kč a firma 
SAOS ,Tachovské náměstí 5, Praha 3, s cenou 
3.737.314,- Kč vč. DPH
 V nedávné době se do vyhlášeného vý-
běrového řízení na přístavbu základní školy 
přihlásili tři uchazeči. Vyhrála firma SAOS. 
Její cenová nabídka byla sice nejnižší, ale 
zpracovaná tak, že následně musely být pro-
vedeny určité vícepráce (problémy, kterých si 
při cenové kalkulaci nikdo od SAOSU „nevši-
ml“). Po připočtení nákladů za tyto vícepráce 
celková cena vzrostla o 30% a tím předstihla 
i původně nejdražší nabídku. Přitom ve 
smlouvě se SAOSem bylo uvedeno, že cena 
je konečná. Přesto se peníze za tyto vícepráce 
firmě SAOS zaplatily. Celková cena se tedy 
vyšplhala na 1.656.820,-Kč.

Zastupitelé za SNK Nové Tuklaty
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 Vážení sportovní přátelé, dovolte mi, 
abych několika slovy zhodnotil
 z pozice předsedy činnost fotbalového oddílu 
Čechie Tuklaty v uplynulém dvouletém vo-
lebním období.
 Nejprve bych se zastavil u činnosti výboru 
Čechie. Pravidelnými účastníky výborových 
schůzí jsou Vráťa Procházka st., Vráťa Pro-
cházka ml., Martina Procházková, já, v průbě-
hu sezóny Milan Šindelář a správce Jindřich 
Průžek a občas podle možností Pavel Jánský a 
Roman Nešpor.  Někteří členové na výborové 
schůze nechodili,  jako např. Jiří Čížek st., 
ale uplatnili se během fotbalové sezóny jako 
pořadatelé při mistrovských utkáních. Klub 
nutně potřebuje obsadit místa pořadatelů při 
soutěžních utkáních a v této souvislosti bych 
chtěl  požádat o pomoc všechny schopné čle-
ny oddílu.
 Členská základna Čechie nedoznala vel-
kých změn. V uplynulém volebním období 
zemřeli Milan Chládek, Václav Toman, Vladi-
slav Moravec a František Duchan. 
 K 31.12.2011 měla Čechie celkem 
162 členů, z toho 27 žáků a dorostenců a 27 
dívek a žen. Členské příspěvky zůstávají na 
úrovni loňského roku ve výši 100 Kč. Aktivní 
hráči a hráčky platili v loňském roce oddílové 
příspěvky ve výši 1 000 Kč a  žáci 300 Kč. 
V letošním roce museli aktivní hráči a činov-
níci klubu zaplatit navíc  příspěvek FAČR ve 
výši 50 Kč.
 Ohledně činnosti družstva mužů se obecně  
dá říci, že se nám nepodařilo i po zrušení 
B mužstva  stabilizovat kádr A mužstva. 
V mužstvu je minimálně polovina alternu-
jících hráčů, kteří přicházejí hrát fotbal jen 
tehdy, když jim to pracovní poměr  nebo i  
jejich vedlejší zájmy dovolí. A tak o stabilní 
sestavě se nedalo vůbec hovořit, hráči tréno-
vali minimálně a  také umístění družstva po 
podzimní  části sezóny III.třídy odpovídalo  
tomuto stavu. Pravdou je, že  řada stabilních 
hráčů A. mužstva  nehrála pro dlouhodobá 
zranění. Pro část hráčů není fotbal v Tuklatech 
prioritou, stále se nám nedaří  zapojit  mladé 
nadějné  hráče do činnosti klubu a dokonce 
někteří odchází hrát fotbal jinam. Výbor od-
dílu řešil neúspěšnou podzimní sezónu v roce 
2011 výměnou trenéra,  novým trenérem se 
stal Vratislav Procházka ml.. Pod jeho vede-
ním byly učiněny první kroky ke zvýšení fy-
zické kondice hráčů a ke zlepšení tréninkové 
morálky mužstva. Vedení oddílu nehodlá 
přeplácet rozhodčí a také nemá dostatek 
finančních prostředků na nákup  kvalitních 
hráčů. 
 Žákovské družstvo se také potýkalo 
s nedostatkem hráčů, ale podařilo se jim  
slušně odehrát podzimní sezónu. Díky 
práci trenérů a rodičů žáků toto družstvo 
asi už překonalo nejhorší období. Trenéry 
jsou Milan Šindelář a Zdeněk  Mohyla.
 Dále bych se chtěl zmínit i o družstvu 
žen. Toto družstvo  vytvořilo dobrou partu 
kolem manažerky Martiny Procházkové, 
hráčky pravidelně trénují a pokud se jim 
podaří sehnat  v dalších letech kvalitního 
sponzora, mohou pomýšlet i na výrazné 
sportovní úspěchy ve III.lize. Trenérem 
družstva je bývalý hráč Čechie  Karel Klíč.
 Brigádnická činnost Čechie se odvíjí 
od situace v mužstvu dospělých. Místních 
hráčů je málo, na brigády chodí členové 
výboru a několik málo hráčů. V letošním 
roce se pokusíme zapojit větší počet hráčů 
do brigádnické činnosti formou údržby ze-
leně podél potoka. Chtěli bychom si sami 
sekat břehy potoka křovinořezem, a tak 
bychom uvítali dohodu s Obecním úřadem 
o nákupu nebo o zapůjčení křovinořezu.                       
 V minulých letech vybudovala obec 
hřiště na volejbal a nohejbal, ale zájem 
místních občanů o hru na tomto hřišti není 
příliš velký. Místní a přespolní mladiství 
nám během léta rozkradli a zničili plastové 
židle a stůl a na podzim zloděj ukradl i vel-
ký smeták na úpravu hrací plochy. Pevně 
věřím, že s koštětem nám pomůže starosta 
obce. Vyzývám zájemce o nohejbal, aby 
pomohli s úpravou tohoto hřiště  po zimě 
tak, abychom mohli uspořádat nohejbalo-
vý turnaj smíšených dvojic. Termín brigá-
dy i turnaje bude zveřejněn na webových 
stránkách Čechie a obce. Také nám místní 
nezaměstnaní  během  zimy ukradli 50 m 
vodovodních trubek pro rozvod vody při 
zalévání  vodou z potoka.
 Během minulého roku jsme v květnu 
uspořádali turnaj v nohejbale, v červnu 
uspořádali členové Čechie ve spolupráci 
s jinými organizacemi v obci v rámci 
Dětského dne řadu soutěží pro asi 80 dětí. 

Dále Čechie uspořádala v červnu  pouťovou 
taneční zábavu v kabinách na hřišti a letos v 
únoru Sportovní ples s bohatou tombolou v 
restauraci v Tlustovousích. K tanci hrála na 
obou akcích velmi dobrá skupina Echo 91 z 
Kolína.
 Také se nám blíží termín oslav 90. výročí 
založení fotbalového klubu. Tradice nám velí 
uspořádat  tyto oslavy ve dnech 22. - 24. červ-
na. Na přípravách oslav se pracuje, žádám při 
přípravě a realizaci oslav o pomoc všechny 
členy oddílu. Připravujeme přátelský zápas 
A.mužstva s hráči Bohemians 1905. Bývalé 
hráče  upozorňuji na skutečnost, že plánu-
jeme i utkání staré gardy. Na kabinách bude 
potřebné provést drobné opravy, budeme 
muset provést úpravu parketu a řadu dalších  
prací a tak uvítáme každou pomocnou ruku.  
Finanční pomoc očekáváme i od Obecního 
zastupitelstva, které vždy poskytlo organiza-
cím v obci příspěvek na oslavy významných 
výročí. Já  na fond oslav  postupně převedu 
do pokladny Čechie částku 50 000 Kč. Chtěl 
jsem jako předseda oddílu už letos skončit, 
ale nikdo z mladších i starších kamarádů se 
do práce ve výboru Čechie nehrne a tak ještě 
budu muset  2 roky ve výboru Čechie vydržet.
 Na závěr bych chtěl z tohoto místa poděko-
vat všem odstupujícím členům výboru kopané 
a bývalým i současným trenérům za jejich 
odvedenou práci, dále sponzorům tuklatské 
kopané, rodičům žáků, hráčům, hráčkám, 
členům výboru i členům Čechie za dopravu 
hráčů na zápasy a za pořadatelskou činnost.  
Děkuji také Obecnímu zastupitelstvu, bez 
finanční pomoci obce by fotbal v tuklatské 
Čechii už dávno skončil. Z pozice předsedy 
se pouze snažím zastavit trvalý pokles úrovně 
tuklatské kopané, snad se nedočkám vystou-
pení Čechie ve IV. fotbalové třídě , a protože 
jsem v Čechii prožil svá nejkrásnější léta, tak 
stále doufám v lepší budoucnost Čechie. 
 Čechii zdar.

Mgr.Vladimír Libovický, předseda oddílu

Pokud neobdržíte výtisk Tuklatských novinek do schránky, volejte prosím tel. 723 200 783 
nebo pište na mail: matana@centrum.cz. Výtisky můžete též vyzvednout v budově 

obecního úřadu nebo v obchodě smíšeným zbožím v Tuklatech. Náhled ve formátu .pdf 
lze též stáhnout na www.tuklaty.cz nebo www.nove-tuklaty.cz/tuklatske-novinky.

Poznámka redakční rady

 Sbor měl přes zimu klidné období, bez 
zásahů. 
 Byla provedena oprava stříkačky DP800 
a automobily byly připraveny na technické 
prohlídky. Bylo uklizeno v garážích.
 V nejbližší době nás čeká čištění kou-
paliště a účast na dětském dni, 23. 6. 2012 
pořádáme pouťovou zábavu.
 Vyhláška č.111 o čištění komínů 
a NV.č.91/2010 o požární  bezpečnosti,   ze 
dne 1. března 2010                   
 Jaký dům, takový komín
 Komín je stavební prvek, který musí 
být „ušit domu na míru“. Některé typy jsou 
vhodné na montované rodinné domy, jiné 
na zděné. Stejně tak bychom před výběrem 
komínu měli vědět, čím budeme topit. Uhlí 
a dřevo může mít stejný komín, plyn a topné 
oleje zase odlišný. Na trhu je sice univerzální 
komín, který lze používat na všechny typy 
paliva, ale specializace je lepší.
 Hlavní zásadou je používání kompletního 
systému. Velkým nešvarem, který může mít 
tragické důsledky, je např. nahrazování origi-
nální izolační rohože jiným materiálem (ob-
sypem písku, použitím měkké izolace apod.), 
stejně jako neodborná improvizace při stavbě 
komínu. Vyhořet kvůli špatně odvedené práci 
není, bohužel, neobvyklé, statistiky vědí své. 

Nyní v důsledku nového vládního nařízení je 
navíc nutné mít na komín „papír“. 
 Co to znamená?
 Dříve stačilo, když kominík vydal majiteli 
stvrzenku po provedeném čištění. Nyní potře-
bujeme mít vyplněný formulář, který přesně 
popisuje v jakém stavu komín je. Kominík 
nám formulář odevzdá, kopii je povinen 
archivovat. Jestliže dům náhodou vyhoří a 
my jsme si nenechali stav komínu prověřit, 
můžeme dostat od hasičů pokutu až do výše 
25 000 Kč, navíc i pojišťovny mohou v tako-
vém případě krátit výši pojistného.
 Revize, nebo kontrola?
 Když jsme důslední, určitě vytočíme číslo 
na kominíka. Ten se nás asi zeptá, zda potře-
bujeme revizi nebo kontrolu. Jaký je v těchto 
dvou slovech rozdíl?
 Revize spalinové cesty je obvykle jedno-

rázová záležitost, provádí se před uvedením 
komínu do provozu nebo při stavební úpravě, 
také při změně používaného paliva. Písemné 
oprávnění o revizi vydá pouze odborně pro-
školená osoba s živnostenským oprávněním 
v oboru kominictví, která je zároveň i reviz-
ním technikem spalinových cest.               
 Kontrola komínu se provádí průběžně 
(týká se chat a chalup). Zjišťuje se stav 
nejen komínu, ale i kouřovodu (tj. od hrdla 
spotřebiče ke komínu), stejně tak i dostatečný 
přívod vzduchu, je-li používáno dobré palivo. 
O výsledku vystaví osoba způsobilá v oboru 
kominictví písemnou zprávu.
 Podle nové vyhlášky mohou pravidelné 
čištění komínu provádět i lidé svépomocí, ale 
pouze u topného spotřebiče na pevná paliva 
s maximálním výkonem do 50 kW (čistit se 
má 2-3x ročně). Kominík pak naši práci zkon-
troluje jednou za rok.
 V případě silnějšího spotřebiče je už nut-
ná práce kominíka (čištění se provádí nejlépe 
2x do roka) s jednou písemnou kontrolou.
 Cena za kontrolu komínu se pohybuje 
od 600 do 1200 Kč (zvlášť se účtuje cena za 
čištění a kontrolu). Kominík ale neprověří 
jen komín, ale i spalinovou cestu, což zabere 
mnohem více času. Před objednáním kominí-
ka je dobré se zeptat i na jeho výbavu. Někteří 
používají moderní techniku, která provede 
analýzu spalin, mají komínovou kameru, 
laserový zaměřovač. U takto prověřeného ko-
mínu nás už nic nepřekvapí. Kontrolu komínu 
lze provádět kdykoli v roce, nejvhodnější 
období je ale před začátkem topné sezóny.           

Lukáš Koníček

www.sdhtuklaty.cz, e-mail: sdhtuklaty@seznam.cz
foto: http://sdhtuklaty.rajce.idnes.cz/

Oprava Mašinky
 Vážení tuklatští a tlustovouští rodiče,
 Rodinné centrum Hafík, o.s. zahájilo dne 
22. dubna práce na opravě dřevěné mašinky, 
která byla poškozena během prací na pozem-
ku školy minulé léto.
 Rádi bychom Vás touto formou oslovily 
s žádostí o finanční příspěvek na materiál po-
třebný k opravě. Původní předpoklad, že bude 
třeba vyměnit jen pár prkýnek a opravit nátěr, 
musel být po důkladném prozkoumání stavu 
atrakce zcela přehodnocen. Na mašince bude 
nutné vyměnit více než polovina použitého 
materiálu. Dřevo je buď poškozené vyvráce-
ním, nebo shnilé. Dále se musí obnovit celko-
vý nátěr a zajistit nové zabetonování do země. 
Protože se jedná o dětskou atrakci, chceme, 
aby oprava byla důkladná kvůli bezpečnosti 
dětí. 
 Prosíme, pomozte nám a finančně pod-
pořte renovaci mašinky. Své příspěvky mů-
žete zaslat na číslo účtu: 2200218804/2010 
(do zprávy pro příjemce, prosím, uveďte 
„Oprava Mašinky“).
 Předem děkujeme všem, kteří nám pomo-
hou mašinku znovu oživit!

Rodinné centrum Hafík, o.s.

RC Hafík , o.s. - Jarní bazárek dětské-
ho oblečení, bot a hraček
 V neděli 18. března proběhl úspěšně jarní 
bazárek dětského oblečení, bot a hraček. Paní 
ředitelka uvolnila k jeho uspořádání jednu 
třídu v přízemí základní školy. Sešlo se na 
dvacet prodávajících, kteří odevzdali své věci 
k prodeji v pátek 16. března odpoledne. Díky 
mnoha stolům a židlím mohly být všechny 
prodávané kousky rozděleny do jednotlivých 
kategorií a rozloženy do prostoru tak, aby se 
v kupičkách oblečků dobře vybíralo.
 Návštěvníci a kupující přicházeli v neděli 
18. března především v dopoledním čase. 
Prodávalo se zejména oblečení, ale i několik 
párů botiček, a nějaké hračky. Po skončení 
bazárku pro kupující se všechny přijaté věci 
rozdělené podle druhu musely znovu roz-
třídit dle prodávajících, aby si je mohli opět 
vyzvednout. O úspěšnosti celé akce svědčí 
fakt, že naši zákazníci nakoupili celkem za 
6.450,- Kč. 
 Děkujeme všem, kteří se našeho bazárku 
zúčastnili ať už na straně prodávajících nebo 
na straně kupujících a paní ředitelce ZŠ 
Ludmile Plesné, za její vstřícný přístup a po-
skytnutí prostor. Budeme se na Vás všechny 
těšit opět na podzim, kdy budeme pořádat 
podzimní bazárek.

 V březnu proběhl zápis dětí do školky, 
kterého se zúčastnilo 19 dětí. V květnu bu-
dou vyvěšeny výsledky řízení v budově MŠ, 
na OÚ a na webových stránkách školky. Od 
školního roku 2012/13 může být přijato 
12 dětí.

 Fotografie jsou z představení pro děti 
„Bavíme se s Cecilkou“, ve kterém jsme 
viděli cvičené kočky a pejsky, různá kouzla, 
cvičení s obručemi a španělský tanec v po-
dání Cecilky.

Helena Gablerová, ředitelka

 Obnova polní cesty od farské zahrady 
k ,,myslivecké chatě“.
 Cesta se začala obnovovat již v předmi-
nulém roce a to vysazením alejí třešní, díky 
aktivitě mnoha našich občanů. Následovala 
však velmi krutá zima.
 Zvěř, která díky vysokému sněhu dosáhla 
až do korun těchto stromků, tyto značně po-
škodila. Proto jsme se rozhodli vysadit třešně 
nové, vyšší. Pokud některé původní stromky 
přežijí, je možno je přesadit jinam.
 Aby se mohlo i nadále pokračovat v obno-
vě této polní cesty, provedlo se její zaměření 
na náklady Pozemkového úřadu. Nyní se zjiš-
ťují možnosti, jak tuto akci dotáhnout až do 
konce. Zatím je ale nejnutnější ochránit toto 
nové vytyčení do doby konečné obnovy ces-
ty, včetně jejího osázení stromořadím. Proto 
žádáme všechny milovníky přírody i další 
naše občany o pomoc. Zjistíte li jakékoliv po-
škozování těchto značek, informujte okamžitě 
našeho starostu.

Za Kulturní sdružení TT a Nové  Tuklaty
Václav Krupka

Jak jsme oslavili ,,pálení čarodějnic“
 Bavili se děti i dospělí. Též počasí až 
vyjímečně přálo.Na přípravě této kulturní 
události se podílelo nejen Kulturní sdružení 
Tuklaty- Tlustovousy ale i naši hasiči a děti.
Těm všem patří poděkování.
,,Poděkování“ patří i zloději, který ukradl 
lano a prodlužovací kabel. Toto lano slou-
žilo již mnoho let dětem, které se o něj rádi 

přetahovaly a náramně se při tom bavily. Bez 
kabelu by nemohlo být ozvučení celé akce. 
Ten, kdo tyto věci ukradl, jistě velmi zbohatl 
a může bý na sebe hrdý! Kdo by o těchto 
ukradených věcech něco věděl, ať mi dá vě-
dět. Pokud by se náhodou v onom ,,hrdinovi“ 
hnulo svědomí, může hodit dotyčné věci ke 
mně na zahradu.
 V opačném případě mu přeji, aby mu tato 
jeho ubohost ,,přinesla štěstí“.

Václav Krupka

Čechie Tuklaty pořádá

Dětský sportovní den
v sobotu 9. června 2012 od 14:00
na hřišti Čechie. Těšíme se na vás.

JUBILEA: 
Jiří Buriánek, 75 let
Hana Vávrová, 75 let

Anna Pelíšková, 85 let
Přejeme hodně zdraví, štěstí a 
osobní pohody do dalších let.

ÚMRTÍ:
Tatiana Golubeva,

Josef Mysliveček, 58let
(rodák z Tlustovous čp. 73),

Milada Chalupová,
Antoním Kavka, Ing. Jan Svatoš 

Čest jejich památce.

Za SPOZ v Tuklatech
Vendulka Jenšovská, jednatelka

UPOZORNĚNÍ: Občané kteří si nepřejí být uváděni v na-
šem zpravodaji (jubilea, narození, úmrtí) ať tuto skutečnost 
oznámí na místním OÚ tel. 281981774 p. Růžičkovi.

e-mail: info@rchafik.cz     www.rchafik.cz

Velkoobjemové
kontejnery 2012

sobota 9. června
sobota 11. srpna

sobota 6. října
sobota 10. listopadu

 Kontejnery jsou přistavovány v Tukla-
tech na křižovatku ulic Hlavní a Spojova-
cí, na křižovatku ulic Topolová a Na Vy-
hlídce, na křižovatku ulic Na Rafandě 
a Ořechová, v ulici Akátová (ve skále), a 
v ulici Sportovní (u mostku přes potok). 
V Tlustovousích jsou umístěny u Hasi-
čárny, na křižovatku ulic Příčná (lokalita 
Na Statku) a Úvalská a na křižovatku ulic 
K Výmole a Ke Mlýnu. 
 Kontejnery musí být v našich obcích 
v uvedený den nejpozději do 8.00 hod 
a odvoz je smluven na 14.00 hod v uve-
dený den. V mnoha případech firma ASA, 
a.s. přistavuje kontejnery již v pátek v od-
poledních hodinách, ale to je pouze její 
iniciativa a obec neodpovídá za případné 
zcizení kontejneru v nočních hodinách. 
Svoz nebezpečného odpadu nemá 
stanoveny pevné termíny a je určován 
svozovou firmou. Přistavení kontejnerů 
pro tento odpad je vždy na parkovišti 
mezi obcemi.

nohejbalový Turnaj 
smíšených Dvojic

9. června od 9:00 hod.
přihlášky u vl. libovického nebo na místě


